## 汉语教学中心简介

## 学地道汉语 品中华文化

汉语教学中心成立于 2003 年,是上海中医药大学国际教育学院从事对外汉语教学的专门机构。中心拥有浦东、浦西两个校区,常年开班,已为来自 40 多个国家和地区的各类留学生提供长短期各类汉语培训服务。2011 年,成为上海高校中首家设立汉语水平考试(HSK)网考考场的单位。

汉语教学中心的所有教师都经过严格选拔,都具有对外汉语教学资格,受过全面的专业训练,具有平均3000课时的课堂教学经验。老师们扎实的专业知识帮助学生掌握地道的汉语,丰富的中华文化课堂帮助学生实现在文化体验中学习汉语、在汉语学习中了解中国的目的。

汉语教学中心的所有课程设置均立足于学生需求及学习特点,涵盖入门、初、中、高各个级别,听、说、读、写各项技能,专业学习、生活、商务等主要门类,既有长期全日制学习,也有短期学习,既有常规课程,也有个性化课程。

我们选择最好的老师,设置专业全面的课程,严格执行 ISO 教学质量管理和服务管理体系,致力于一件事:确保学生快速、高效地学习汉语。我们希望与每一个学生分享中国语言与文化,期待每一个学生在这里实现他的汉语梦。

## INTRODUCTION OF CHINESE LANGUAGE EDUCATION CENTER

A place to learn authentic Mandarin and experience Chinese Culture

Established in 2003, Chinese Language Education Center of Shanghai University of T.C.M. provides long-term and short-term Chinese teaching programs for international students. We offer year-round classes in both Pudong and Puxi campuses. International students from more than 40 countries or regions have studied Mandarin here. Since 2011, international students who study Chinese can take the Internet-Based HSK(the Chinese Proficiency Test) in the center.

All teachers are university graduates and hold recognized TCSL (Teaching Chinese as a Second Language) qualifications. They have an average of 3,000 Chinese teaching hours experience. All the teachers have a solid professional knowledge and rich experience in classroom teaching to help students master idiomatic Chinese, our rich authentic Chinese culture class to help students achieve the learning of Chinese purpose in learning Chinese in the cultural experience.

Our courses are suitable for students who wish to extend their knowledge in Chinese and improve their Chinese language skill. Our courses are based on the requirement and learning characteristics of international students from introductory level, elementary level, intermediate level to advanced level in daily life, business and other categories. The classes will place equal importance on listening, speaking, reading and writing Chinese in order to equip students with further practical capabilities. We have both long term and short term Chinese learning. In addition, general and private course also help you learn Chinese quickly and efficiently.

We choose the best teachers and establish the comprehensive and professional curriculum. We strictly implement ISO teaching quality management and service management system, dedicating to one thing: to ensure that students learn Chinese quickly and efficiently. Our vision is to share Chinese language and culture with every foreign student. Our expertise and reputation is to help students achieve their Chinese dream.

